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1. Konstituering av generalforsamlingen
Innkalling og dagsorden godkjent
Maria Hultman ble valgt som ordstyrer og Marit Inngjerdingen som referent.
Finn Olav Levy og Mohammad Nouri Sharika bad ble valgt til å kontrollere og signere
referatet.

2. Stein Bergan gikk gjennom årsberetningen (vedlagt)
Det kommenteres at vi kan bli enda flinkere på sosiale medier, se på andre nasjonale
foreninger for inspirasjon, og gi et av medlemmene i Hovedstyret ansvar for sosiale
medier.

3. Anastasia Georgantzopoulou (kasserer) gikk gjennom regnskapet for 2023 (vedlagt), og
budsjett for 2024 (vedlagt).
Regnskap og budsjett ble vedtatt av generalforsamlingen

4. Valg
Hovedstyret
Stein Bergan trer av som sekretær, Anastasia Georgantzopoulou trer av som kasserer, og
Anne-Marthe Due Ose trer ut som styremedlem (industrirepresentant).

Tre nye styremedlemmer ble valgt inn:
• Natasa Nikolic, seksjon for farmakologi og farmasøytisk biavitenskap, UiO, ble

valgt som ny sekretær
• Tommy Dzus, IQVIA, ble valgt som ny kasserer
• Mathias Fon, Veterinærinstituttet, ble valgt som nytt styremedlem

Revisor
Anastasia Georgantzopoulou ble valgt som ny revisor.

Valgkomite
Eksisterende valgkomite for hovedstyret ble gjenvalgt for ett nytt år, valgkomiteen består
av Mohammad Nouri Sharikabad, Birgitte Lyrån og Jan Tore Samuelsen.

5. Forslag fra styret
a. Justering av medlemsavgift for bedriftsmedlemskap. Forslag til vedtak:

«Årlig avgift for bedriftsmedlemsskap settes til 250 NOK/år per medlem, som
erstatning for hittil gjeldende sats på 3500 NOK/år (uansett antall)»



Forslaget ble vedtatt.

b. Opprettelse av pris for toksikologi
Seksjonsstyret for toksikologi foreslår opprettelse av en egen pris for toksikologi.
Saken ble diskutert i plenum. Navnet på prisen var oppe til debatt (flere i
toksikologiseksjonen føler ikke identitet med navnet Paulsson), samt en
skjevfordeling som har gjort at toksikologi har vært underrepresentert i
prisutdelingen.

Det ble vedtatt at styret tar en gjennomgang av statuttene, og utarbeider etforslag
hvor Paulsson-prisen deles ut tilfarmakologi og toksikologi annethvert år. Det må
klargjøres i statuttene for prisen at alle fagfelt innen toksikologi vil være inkludert.

c. Videre lokalisering av NSFTs vintermøter
Styret har gjennomført en spørreundersøkelse om fremtidig format for Vintermøtet.
45 personer deltok i undersøkelsen, og disse er ikke nødvendigvis representative for
den totale medlemsmassen. En komite bestående av Maria Hultman, Marit
Inngjerdingen og Odd Andre Karlsen har gått gjennom svarene. Tidspunkt for møtet
er angitt som fint. Det var ingen klar konklusjon fra spørreundersøkelsen når det
gjelder lokalisering. Da det er tidkrevende å reise til Beitostølen for deltagere fra
Bergen foreslår komiteen at det bør vurderes å legge Vintermøtet til et sted som
ligger langs Bergensbanen. Hultman har innhentet tilbud fra Pers hotell på Gol
(skiløyper/alpint tilgjengelig 5 min unna med bil). Pristilbudet matcher ikke prisen på
Radisson Beitostølen, totalpris 2-3000 høyere. Alternativ med et kortere møte ble
også presentert. Innspill også med å alternere mellom for eksempel Bergen og Oslo,
motargument er at det vil komme en belastning på lokale medlemmer. Alternative
lokasjoner spilt inn inkluderte Oslo/Gardemoen-området, Geilo eller Lillehammer
(kort vei fra Gardermoen, enklere å inkludere deltagelse fra Bergen, Trondheim,
Tromsø). En mulig fordel med å flytte fra Beitostølen, er at vi kan få muligheten til å
få sponsorer til møtet, og dermed kan redusere kostnader for studenter.

Det ble vedtatt at styret får mulighet til å utrede alternativ lokalisering av
Vintermøtet 2025.

6. Eventuelt: Ingen saker.

Referent: Marit inngjerdingen
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